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Interpelacja/Zapytanie

Od dłuższego czasu, na Rondzie Bitwy Warszawskiej brakuje polskiej flagi. 

Proszę o odpowiedź, kiedy nastąpiło jej zdjęcie( jeśli to nie była kradzież)

Czy jest planowane umieszczenie flagi przed zbliżającym się świętem i czy 

flaga wróci na maszt na stałe. Czy zaistniała sytuacja to niedopatrzenie, czy 

skutek podjętych a nie znanych mi i mieszkańcom decyzji dotyczących polityki 

historycznej w mieście. 

Z poważaniem Jolanta Kowalczyk




